

# 李慶麐先生獎學金 申請辦法

## Mr. Qing Lin, Li Scholarship Application Regulations

中華民國九十九年三月十三日系所友理監事會議修訂通過

Revised and approved at Alumni meeting on March.13th, 2010

中華民國一〇〇年七月三十日系所友理監事會議修訂通過

Revised and approved at Alumni meeting on July.30th, 2011

中華民國一〇〇年十月六日導師會議修訂通過

Revised and approved at Mentor meeting on October. 6th, 2011

中華民國一〇二年九月十二日系務會議修訂通過

Revised and approved at Administrative Meeting on September. 12<sup>th</sup>, 2013

一·本系系所友會為提升優良學風，獎勵碩、博士班研究生赴國外參與國際研討會並發表論文。

**Article I.** The Department of Alumni will improve the fine style of study, regarding master student and PhD student attend international seminars and publish papers abroad.

二·申請日期：每年九月二十至九月三十日。

**Article II.** Application time：September 20th to 30th each year.

三·核發對象：本系博、碩士班研究生。

**Article III.** Student of M.A. Program and PhD student in the Department of Economics.

四·名額：原則上每學年三名。

**Article IV.** Allocation：In principle, three persons per academic year.

五·金額：每位壹萬伍仟元整。

**Article V.** Amount：NTD15,000 each.

六·審核：由本系導師會議審查之。

**Article VI.** Review process：Need to be approved by the Mentor meeting of the Department.

七·申請資格：本系博、碩士生補助每人以一學年一次為原則。申請人須已完成口頭發表或已有口頭發表論文接受函，且須檢具出席證明(照片及機票)始

發予獎學金。國際研討會舉辦地以非國籍地為優先補助。

**Article VII. Eligibility:**

The Department of PhD, master's allowance per person with one school year as the principle. Applicant must have completed oral or oral publication of the letter of acceptance, and a certificate of attendance (photo and air ticket) shall be seized for a scholarship. Non-nationality priority grant for international seminars

- 八·申請手續：申請者須填具申請書一份(請自行上網下載)及繳交前一學期成績單，並於規定日期前交至系辦公室系所友會負責人：〈04〉2284-0350 轉 223，經本系導師會議審查通過後，提送至系所友會理監事會報告，並由系所友會頒發。學生申請獎學金相關表件內容將於審核後發還給學生，如未取回將於一周後銷毀之；獲獎結果將永久保存。

**Article VIII. The application method:**

Applicants are required to fill out a copy of the application (please download on their own internet) and submit the transcript of the previous semester, and submit it to the head of the department's alumni office before the specified date: 〈04〉2284-0350 Ext 223, After the review by the Mentor meeting of the Department, bring to the Alumni of the Department of Supervisors report, and will be issued by the Alumni of the Department. Student Application for scholarship related form will be returned to students after the audit, if not recovered will be destroyed in a week; the results will be permanently preserved.